
  

 

 

 

 

MAAELUKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 10. oktoobril 2023, nr 1-5.8/21 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                    lõpp kell 17.40 

 

 

Koosolekut juhatas maaelukomisjoni esimees Priit Kama, protokollis teabehaldur Elo Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ning vallavalitsusest majandusspetsialist Aivo Tamm 

(registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Kokkuvõtvalt 2023. aasta teede olukorrast ja ettevalmistused talveks (majandusspetsialist Aivo 

Tamm). 

2. Volikogu 26.10.2023 istungile esitatud ning maaelukomisjonile suunatud järgmiste eelnõude 

läbivaatamine: 

2.1. Jõhvi Vallavolikogu 18.08.2022 määruse nr 22 „Jõhvi Vallavolikogu töökord“ muutmine; 

2.2. Jõhvi valla 2023. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine. 

 

 

1. Kokkuvõtvalt 2023. aasta teede olukorrast ja ettevalmistused talveks.  

Majandusspetsialist Aivo Tamm andis ülevaate valla külateede seisukorrast ning teostavatest töödest.  

Tõstatati ja toimus arutelu järgmistel teemadel:  

• teede auguremont- ja pindamistöödest Jõhvi valla külateedel;  

• vana (suletud) Kotinuka prügimägi: prügimäe külgedelt varises kevadel pinnast – oht puudub, 

majandusspetsialist selgitas olukorda;  

• Sompa küla: Sompa vanaküla raudtee ülesõidu juurde tassitud eterniidi likvideerimisest; 

• Kotinuka küla: Pärna tänaval valla transpordimaal elektriliinide alla kasvavate puude okstele 

toetuvad elektriliinid. Külaelanikud soovisid teavet, millal toimub ohtlike puude langetamine. 

Majandusspetsialist Aivo Tamm selgitas olukorda ning andis teada, et Kotinuka küla Pärna 

tänava puude kaebuses suhtleb küla esindaja Andres Saarega ning täpsustab olukorda. Aivo 

Tamm võtab ühendust järgmise töönädala jooksul (20.-24.10.2023); 

• Kose küla: Metsa tänava alleel kasvavatest ohtlikest puudest, okste lõikamisest. 

Majandusspetsialist palus küla esindajatel koostada vastavasisuline pöördumine ning esitada 

see valda;   

• kumer liikluspeegel liiklusohutuse parandamiseks – seoses liiklusohtliku olukorraga Pauliku 

külas Kase teel tegid komisjoni liikmed ettepaneku Jõhvi valla külateed läbi sõita ning 

kaardistada liiklusohtlikud kohad, mis vajaksid kumer liikluspeeglit. Arutelu käigus tehti 

ettepanek Pauliku külas Kase teele kumer liikluspeegli paigaldamiseks (majandusspetsialist 

lubas tegeleda);  

• Jõhvi valla teehoiu kava.  

 

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 

 



  

Komisjoni esimees Priit Kama tõstatas erateede talihoolduse teema. Antud teemal jagas selgitusi 

majandusspetsialist Aivo Tamm. Toimus vastavasisuline arutelu ning komisjoni liikmed leidsid, et 

Jõhvi valla erateede talihoolduse teostamise korda tuleks kajastada ka valla lehes ja sotsiaalmeedias.  

 

2. Volikogu 26.10.2023 istungile esitatud ning maaelukomisjonile suunatud järgmiste eelnõude 

läbivaatamine. 

2.1. Jõhvi Vallavolikogu 18.08.2022 määruse nr 22 „Jõhvi Vallavolikogu töökord“ muutmine. 

Eelnõud tutvustas teabehaldur Elo Klaasmägi.  

Komisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ning nõustusid selle esitamisega volikogu 26.10.2023 

istungile menetlemiseks. 

2.2. Jõhvi valla 2023. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine.  

Eelnõud tutvustas komisjoni esimees Priit Kama.  

Maaelukomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ning nõustusid selle esitamisega volikogu 26.10.2023 

istungile menetlemiseks. 

 

 

Komisjoni esimees tänas kõiki koosolekul osalemast ning koosolek lõpetati.  

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Priit Kama 

Koosoleku juhataja       

 


